
Зијад Јагодић 

Иницијатива упућена Колегијуму Представничког дома: „Узимајући у обзир изузетно 

тешко и комплексно стање у БиХ у свим областима као и јучерашњи (22. 05. 2013) 

извјештај гђе Дорис Пак у Савјету Европе, подржан и од Штефана Филеа, који је био 

крајње негативан за БиХ, иницирам да се и у љетном периоду заказују сједнице овог 

парламента два пута мјесечно с циљем бржег рјешавања нагомиланих обавеза и 

проблема.“ 

Иницијатива упућена Савјету министара БиХ, Канцеларији за ветеринарство БиХ, 

Агенцији за безбједност хране БиХ и Управи за индиректно опорезивање БиХ: „У 

складу са чланом 8. Пословника Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ, 

подносим посланичку иницијативу за Савјет министара БиХ, Канцеларији за 

ветеринарство БиХ, Агенцију за безбједност хране БиХ и Управу за индиректно 

опорезивање БиХ. С обзиром на свакодневне безбједносне и техничке пропусте у 

земљама ЕУ али и окружењу, што се све значајније здравствено али и економски 

негативно рефлектује на наше становништво и економију, иницирам осјетније 

пооштравање услова увоза, укључујући и царине, и то за лијекове свих врста, храну, 

алкохол, цигарете и текстил.“ 

Иницијатива упућена Влади Федерације БиХ, Влади Републике Српске и Влади Брчко 

Дистрикта БиХ: „У складу са чланом 8. Пословника Представничког дома 

Парламентарне скупштине БиХ, подносим посланичку иницијативу за Владу 

Федерације БиХ, Владу Републике Српске и Владу Брчко Дистрикта БиХ, да путем 

надлежних комисија за вриједносне папире/хартије од вриједности, као и агенција за 

приватизацију, изврше контролу свих значајнијих и сумњивих берзанских трансакција 

и приватизацијских уговора, те да их под хитно ставе у фазу мировања и забране све 

активности у привредним друштвима као и фондовима до окончања и појашњења свих 

сумњи и дилема.“ 

Питања постављена Савјету министара БиХ: 

1. „Шта Савјет министара БиХ намјерава да предузме на јачању институционалног 

управљања према резултатима рада, те промјени ставова у планирању, стилу 

руковођења, развијању капацитета руководилаца, вођства и делегирања 

одговорности – а што се као пропуст наводи и у ревизорским извјештајима?  

2. Када можемо очекивати да Савјет министара БиХ све стратешке и годишње 

планове као и извјештаје о раду институција СМ почне објављивати на 

интернету?“ 

Питања постављена Граничној полицији БиХ:  

1. „Да ли је ико од одговорних лица ГПБиХ на граничним прелазима (Рача, 

Павловића Мост, Изачић, Каракај, Аеродром Сарајево, Увац, Градишка, 

Каменско, Брод, Шепак, Братунац, Орашје и другим) смијењен са дужности или 

било како кажњен (по имену и презимену) за личне пропусте у посљедње три 

године и зашто? 

2. Да ли је неко у ГПБиХ у посљедње три године кажњен а да се у поступцима 

доказало да за то није одговоран? 

3. Да ли има судских предмета (као захтјева за накнаду штете) који се воде против 

ГПБиХ а да су за то одговорни људи у ГПБиХ и о чему је ријеч? 

4. Шта је кључни проблем, и као недостатак, за нормално функционисање ове врло 

важне државне институције?“ 

 

 

Питања постављена Управи за индиректно опорезивање БиХ: 



1. „Да ли је ико од одговорних лица УИОБиХ на граничним прелазима (Рача, 

Павловића Мост, Изачић, Каракај, Аеродром Сарајево, Увац, Градишка, 

Каменско, Брод, Шепак, Братунац и Орашје) за пропусте у кријумчарењу робе  

смијењен са дужности или било како кажњен (по имену и презимену) у 

посљедње три године и зашто? 

2. Да ли је неко у УИОБиХ у посљедње три године кажњен а да се у поступцима 

доказало да за то није одговоран? 

3. Да ли има судских предмета (као захтјева за накнаду штете) који се воде против 

УИО БиХ а да су за то одговорни људи у УИОБиХ и о чему је ријеч?“ 
 


